

100 Cyberport Road, Hong Kong
lemeridien.cyberport.com
T 2980 7410

第一周
Week 1

Le MERIDIEN
CYBERPORT

午市套餐 Set Lunch Menu

點心拼盤

Dim Sum Combination

花膠雪耳燉螺頭湯

Double-boiled Sea Whelk Soup with Fish Maw, White Fungus, Conpoy and Pork

美極鮮淮山炒牛肉片

Wok-fried Beef Fillet with Chinese Yam in Tangy Soya Sauce

脆米海鮮蛋白炒飯

Seafood Fried Rice with Rice Krispies

精美甜品

Sweet of the Day

每位港幣250元

HK\$ 250 Net per person

已包括港幣20元茗茶、水及加一服務費
Service charge, tea and water Charge are included.

所有折扣及優惠均不適用於此菜單
All discounts and offers are not applicable to this menu.

逢星期一至五下午12時至2時半於南坊宴會廳內供應

Available from Monday to Friday 12pm to 2:30pm in Nam Fong Ballroom

所有菜式絕無添加味精

No MSG is added to any of our dishes.

我們歡迎客戶☒詢菜式是否含有特別成份。如有任何食物過敏或特殊飲食要求，請通知我們的客戶服務員

We welcome enquiries from customers who wish to know whether any dishes contain particular ingredients. Please inform your order-taker of any allergy or special dietary requirement that we should be made aware of, when preparing your menu request.

NAM FONG
南坊

100 Cyberport Road, Hong Kong
lemeridiencyberport.com
T 2980 7410

第二周
Week 2

Le MERIDIEN
CYBERPORT

午市套餐 Set Lunch Menu

點心拼盤

Dim Sum Combination

花膠羊肚菌燉螺頭湯

Double-boiled Sea Whelk Soup with Fish Maw, Morel Mushrooms and Pork

XO醬秋葵炒雞柳

Sautéed Chicken Fillet with Okra in Homemade XO Sauce

杜小月櫻花蝦炒飯

Taiwanese Dried Sakura Shrimp Fried Rice with Diced Barbecued Pork and Pumpkin

精美甜品

Sweet of the Day

每位港幣250元

HK\$ 250 Net per person

已包括港幣20元茗茶、水及加一服務費
Service charge, tea and water Charge are included.

所有折扣及優惠均不適用於此菜單
All discounts and offers are not applicable to this menu.

逢星期一至五下午12時至2時半於南坊宴會廳內供應

Available from Monday to Friday 12pm to 2:30pm in Nam Fong Ballroom

所有菜式絕無添加味精

No MSG is added to any of our dishes.

我們歡迎客戶☒詢菜式是否含有特別成份。如有任何食物過敏或特殊飲食要求，請通知我們的客戶服務員

We welcome enquiries from customers who wish to know whether any dishes contain particular ingredients. Please inform your order-taker of any allergy or special dietary requirement that we should be made aware of, when preparing your menu request.

NAM FONG
南坊

100 Cyberport Road, Hong Kong
lemeridien.cyberport.com
T 2980 7410

第三周
Week 3

Le MERIDIEN
CYBERPORT

午市套餐 Set Lunch Menu

點心拼盤

Dim Sum Combination

蟲草花竹筍燉太和雞

Double-boiled Chicken Soup with Cordyceps Flower and Bamboo Pith

花膠扣鵝掌

Braised Goose Web and Fish Maw

瑤柱蛋白炒飯

Egg White Fried Rice with Conpoy and Mixed Vegetables

精美甜品

Sweet of the Day

每位港幣250元

HK\$ 250 Net per person

已包括港幣20元茗茶、水及加一服務費
Service charge, tea and water Charge are included.

所有折扣及優惠均不適用於此菜單
All discounts and offers are not applicable to this menu.

逢星期一至五下午12時至2時半於南坊宴會廳內供應

Available from Monday to Friday 12pm to 2:30pm in Nam Fong Ballroom

所有菜式絕無添加味精

No MSG is added to any of our dishes.

我們歡迎客戶☒詢菜式是否含有特別成份。如有任何食物過敏或特殊飲食要求，請通知我們的客戶服務員

We welcome enquiries from customers who wish to know whether any dishes contain particular ingredients. Please inform your order-taker of any allergy or special dietary requirement that we should be made aware of, when preparing your menu request.

NAM FONG
南坊

100 Cyberport Road, Hong Kong
lemeridien.cyberport.com
T 2980 7410

第四周
Week 4

Le MERIDIEN
CYBERPORT

午市套餐 Set Lunch Menu

點心拼盤
Dim Sum Combination

五指毛桃圓肉燉前赤
Double-boiled Ficus Simplicissima Lour Soup with Dried Longan and Pork

蠔皇扣雙鮑
Braised Abalone and White King Oyster Mushroom with Broccoli

風味金磚炒飯
Chicken Fried Rice with Raisins Facts, Diced Bread in Curry

精美甜品
Sweet of the Day

每位港幣250元
HK\$ 250 Net per person

已包括港幣20元茗茶、水及加一服務費
Service charge, tea and water Charge are included.

所有折扣及優惠均不適用於此菜單
All discounts and offers are not applicable to this menu.

逢星期一至五下午12時至2時半於南坊宴會廳內供應

Available from Monday to Friday 12pm to 2:30pm in Nam Fong Ballroom

所有菜式絕無添加味精

No MSG is added to any of our dishes.

我們歡迎客戶☒詢菜式是否含有特別成份。如有任何食物過敏或特殊飲食要求，請通知我們的客戶服務員

We welcome enquiries from customers who wish to know whether any dishes contain particular ingredients. Please inform your order-taker of any allergy or special dietary requirement that we should be made aware of, when preparing your menu request.

NAM FONG
南坊

100 Cyberport Road, Hong Kong
lemeridien.cyberport.com
T 2980 7410

第五周
Week 5

Le MERIDIEN
CYBERPORT

午市套餐 Set Lunch Menu

點心拼盤

Dim Sum Combination

花膠牛肝菌燉前赤

Double-boiled Porcini Mushroom Soup with Fish Maw and Pork

鬼馬炒牛肉

Sautéed Beef with Water Chestnuts, Mushrooms and Fried Dough Stick

薑米咸魚雞粒炒飯

Chicken Fried Rice with Pickled Fish and Ginger

精美甜品

Dessert of the Day

每位港幣250元

HK\$ 250 Net per person

已包括港幣20元茗茶、水及加一服務費
Service charge, tea and water Charge are included.

所有折扣及優惠均不適用於此菜單
All discounts and offers are not applicable to this menu.

逢星期一至五下午12時至2時半於南坊宴會廳內供應

Available from Monday to Friday 12pm to 2:30pm in Nam Fong Ballroom

所有菜式絕無添加味精

No MSG is added to any of our dishes.

我們歡迎客戶☒詢菜式是否含有特別成份。如有任何食物過敏或特殊飲食要求，請通知我們的客戶服務員

We welcome enquiries from customers who wish to know whether any dishes contain particular ingredients. Please inform your order-taker of any allergy or special dietary requirement that we should be made aware of, when preparing your menu request.

NAM FONG
南坊